
Protokół Nr 39/22
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się w dniu 20 września 2022 roku
Posiedzenie odbyło się w godz. od 905do 1132 
1. Sprawy regulaminowe
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał 
wszystkich zebranych i stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy czworo członków 
Komisji, jest więc quorum umożliwiające podejmowanie prawomocnych postanowień.
(W posiedzeniu nie uczestniczyła radna Bożena Hołowienko. Radna Anna Rożek dołączyła
do posiedzenia o godz. 915. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu)
Prowadzący obrady stwierdził, że radni otrzymali zawiadomienie o posiedzeniu wraz 
z zaproponowanym porządkiem obrad.
Następnie zapytał, czy są wnioski o zmianę w porządku obrad? Ze swej strony 
zaproponował, aby w związku z obecnością Komendanta Miejskiego Państwowej Straży 
Pożarnej w Słupsku oraz Z-cy Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku Jolanty 
Burakiewicz, Komisja w pierwszej kolejności wysłuchała informacji o wnioskach 
do projektu budżetu Miasta Słupska na 2023 rok, złożonych Prezydentowi Miasta Słupska 
przez te służby.
Po chwili, wobec braku innych wniosków, poddał porządek obrad pod głosowanie.
(Zawiadomienie o posiedzeniu wraz z porządkiem obrad stanowi zał. Nr 2 i 3 
do niniejszego protokołu.)

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła do realizacji nw. porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe
2. Działalność DPS "Leśna Oaza" w dobie pandemii Covid-19
3. Zapoznanie się ze wstępnym projektem programu profilaktyki zdrowotnej pn. "Słupski

program przeciwdziałania skutkom niepłodności poprzez dofinansowanie leczenia 
metodą zapłodnienia pozaustrojowego na lata 2023-2027"

4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych
5. Sprawy bieżące
Wyniki głosowania:
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (4): Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (2): Bożena Hołowienko, Anna Rożek

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam poinformował, że radni otrzymali 
do wglądu protokół posiedzenia z dnia 21 czerwca 2022 r. i nikt nie zgłosił uwag do jego 
treści. Następnie poddał go pod głosowanie. Zapytał, kto jest za jego przyjęciem.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła protokół Nr 38/22 posiedzenia z dnia 21 czerwca 2022 r.
Wyniki głosowania:
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (4): Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (2): Bożena Hołowienko, Anna Rożek

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam przypomniał, że na poprzednim 
posiedzeniu Komisji radni sygnalizowali chęć zapoznania się z wnioskami służb 
mundurowych i inspekcji do budżetu Miasta Słupska na 2023 rok. 
(Pismo Prezydenta Miasta z dnia 9.09.2022 r., znak BM.RPB.0012.2.2022.IW dot. 
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wniosków w zakresie zadań inwestycyjnych na 2023 r. wraz z kserokopiami pisma KMP 
z dnia 14 czerwca 2022 r. i fragmentu pisma KMPSP z dnia 17 czerwca 2022 r., 
kierowanych do Prezydenta Miasta Słupska stanowią zał. Nr 4 do niniejszego protokołu.)
Prowadzący obrady stwierdził, że Komisja otrzymała informacje o złożonych wnioskach, 
niemniej z uwagi na obecność przedstawicieli Komendy Miejskiej Policji oraz Komendy 
Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku, udziela im głosu. Nadmienił, 
że Komisja nie podejmuje decyzji w sprawie złożonych wniosków, ale przyjmuje 
do wiadomości informacje o zgłoszonych Prezydentowi Miasta Słupska potrzebach.
Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Jolanta Bujakiewicz poinformowała o złożonych 
propozycjach ujęcia w budżecie Miasta m.in. środków finansowych na zakup dwóch 
kamer do rejestracji zabezpieczenia meczów piłkarskich, zachowania uczestników 
zgromadzeń, imprez masowych itp., oraz na zakup zestawu „edukacyjnego miasteczka 
ruchu drogowego dla szkół podstawowych”, który byłby wykorzystywany podczas zajęć 
z bezpieczeństwa ruchu drogowego w klasach I-III oraz w starszych grupach 
przedszkolnych.
(W dyskusji nt. systemu szkoleń policjantów w służbach prewencyjnych, 
minimalizujących liczbę przypadków niewłaściwego zachowania funkcjonariuszy; 
analizowania problemów zarejestrowanych na nagraniach podczas interwencji na etapie
szkolenia policjantów uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam, 
radna Anna Mrowińska, Z-ca KMP Jolanta Bujakiewicz.)
Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej Grzegorz Falkowski przedstawił 
propozycję dofinansowania remontu magazynu przeciwpowodziowego zlokalizowanego 
przy ul. Towarowej 9c.
(W dyskusji uczestniczyli Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam, Zastępca 
Prezydenta Miasta Marta Makuch oraz Komendant Miejski PSP Grzegorz Falkowski)
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam podziękował przedstawicielom KMP oraz 
KM PSP w Słupsku za przedstawienie propozycji do budżetu Miasta na 2023 rok.

Ad pkt 2. Działalność DPS "Leśna Oaza" w dobie pandemii Covid-19
(Informacja Prezydenta Miasta na ww. temat, przekazana pismem z12 września 2022 r., 
znak: ZiSS.RPS.8120.7.6.2022.AS stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Domu Pomocy Społecznej „Leśna Oaza” w Słupsku Żaneta Dębicka przedstawiła 
aktualną informację dotyczącą organizacji pracy, wynagrodzeń oraz zwolnień lekarskich 
w Domu Pomocy Społecznej „Leśna Oaza”.
Kierownik Działu Administracyjno-Technicznego DPS „Leśna Oaza” Łukasz Sadowski 
poinformował, jak wyglądała organizacja pracy w placówce po wybuchu epidemii Covid-
19 i w jej trakcie, podkreślając znaczenie poświęcenia i współpracy załogi w tym 
trudnym okresie.
(W dyskusji m.in. nt. wpływu projektowanego przebiegu ringu na sąsiedztwo z terenem 
DPS; przewidzianej w projekcie ustawy o zmianie ustawy o pomocy społecznej oraz 
ustawy o działalności leczniczej możliwości zarejestrowania DPS jako podmiotu 
leczniczego – w kontekście zasad wynagradzania zatrudnionych w placówce 
pielęgniarek; struktury mieszkańców placówki; warunków pracy i wynagradzania 
opiekunek uczestniczyli: radna Anna Mrowińska, kierownik Łukasz Sadowski, 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, Dyrektor DPS Żaneta Dębicka, 
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam, przedstawicielki Oddziałowej Organizacji
Związkowej DPS „Leśna Oaza” w Słupsku, radny Piotr Skowroński, radny Ryszard Kruk, 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka, Zastępca Prezydenta 
Miasta Marta Makuch.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam kończąc dyskusję zapewnił, że radni 
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dostrzegają i rozumieją problem zarobków pracowników jednostek organizacyjnych 
Miasta, ale znają też sytuację budżetową Miasta. Podkreślił rolę związków zawodowych 
pracowników i rozmów z dyrekcją.
Podziękował zebranym za udział w dyskusji, wyrażając nadzieję, że być może jeszcze 
w tym roku zapadną decyzje o systemowej zmianie w zakresie różnego statusu 
pracowników medycznych zatrudnionych w domach pomocy społecznej oraz 
w podmiotach ochrony zdrowia.
Następnie ogłosił 5 minut przerwy
Przerwa od godz. 1033 do 1038

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam wznowił obrady po przerwie i przystąpił 
do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad pkt 3. Zapoznanie się ze wstępnym projektem programu profilaktyki zdrowotnej 
      pn. "Słupski program przeciwdziałania skutkom niepłodności poprzez 
      dofinansowanie leczenia metodą zapłodnienia pozaustrojowego na lata 
      2023-2027"

(Informacja Prezydenta Miasta na ww. temat, przekazana pismem z12 września 2022 r.,
znak: ZiSS.RPS.8120.7.6.2022.AS stanowi zał. Nr 6 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Beata  Pawlicka przedstawiła
ww. dokument, stworzony przez pracowników Wydziału.
Radna Anna Mrowińska zwróciła uwagę na użyte w dokumencie określenie „in vitro” jako
metody leczenia niepłodności, podczas gdy zgodnie z ustawą z dnia 25 czerwca 2015 r.
o leczeniu niepłodności jest to procedura medycznie wspomaganej prokreacji.
Ponadto poprosiła o odpowiedź na następujące pytania, dotyczące dwuletniego okresu,
począwszy od lipca 2020 r.:
1) ile zarodków powstało w tym okresie?
2) ilu transferów zarodków dokonano?
3) ile ciąż potwierdzono?
4) ile par w wyniku skutecznego zajścia w ciążę zakończyło udział w programie po 1.,

ile po 2. i ile po 3. cyklu procedury?
5) jakie procedury zostały podjęte wobec zarodków powstałych, ale niewykorzystanych?
W dyskusji na ww. uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam, Dyrektor
WZiSS Beata Pawlicka, radna Anna Mrowińska.

Ad pkt 4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych

(Omawiane na posiedzeniu materiały sesyjne znajdują się w teczce BRM.0002.10.2022)
– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  likwidacji  jednostki  budżetowej

Dzienny Dom Pomocy Społecznej „Bezpieczna Przystań” w Słupsku (druk nr 49/6)
Dyrektor WZiSS Beata Pawlicka przedstawiła i uzasadniła  projekt uchwały.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Piotr 
Skowroński
NIEOBECNI (1) Bożena Hołowienko

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/213/11 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty 
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za pobyt dziecka w Zespole Żłobków Miejskich w Słupsku, wysokości dodatkowych 
opłat za wydłużony wymiar opieki, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz
określenie warunków częściowego zwolnienia od ponoszonych opłat (druk nr 49/10)

Dyrektor WZiSS Beata Pawlicka przedstawiła i uzasadniła  projekt uchwały.
Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 

jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Piotr 
Skowroński
NIEOBECNI (1) Bożena Hołowienko

Dyrektor WZiSS Beata Pawlicka poinformowała o projekcie uchwały, który jest w trakcie 
przygotowania i skierowany zostanie do rozpatrzenia przez Radę Miejską na najbliższej 
sesji, dot. zmiany planu podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2022 roku.
Dodała, że przewiduje on zmniejszenie wysokości środków na zadanie dofinansowanie 
zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 
przyznawane osobom niepełnosprawnym o kwotę 15 968 zł na zadanie dofinansowania 
zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny dla osób prawnych i jednostek organizacyjnych nie
posiadających osobowości prawnej - sektor niepubliczny. 

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Słupsku  (druk 
nr 49/1)

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Piotr 
Skowroński
NIEOBECNI (1) Bożena Hołowienko

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia 
projektu uchwały zgłoszonego w ramach obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 
w sprawie uchylenia Uchwały Nr LXII/837/06 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 
27 września 2006 r. w sprawie wzniesienia repliki Krzyża stojącego na Giewoncie 
(druk nr 49/2)

Przewodnicząca Komisji Beata Chrzanowska przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 

większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (4) Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Kruk
NIEOBECNI (1) Bożena Hołowienko

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LXII/837/06 
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Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 września 2006 r. w sprawie wzniesienia repliki 
Krzyża stojącego na Giewoncie (druk nr 49/3)

Przewodnicząca Komisji Beata Chrzanowska przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 

większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały
Wynik głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (4) Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Kruk
NIEOBECNI (1) Bożena Hołowienko

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi w Słupsku 
(druk nr 49/4)

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Piotr 
Skowroński
NIEOBECNI (1) Bożena Hołowienko

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2022 rok oraz zmiany treści Uchwały Nr XXXIX/602/21 z dnia 29 grudnia 2021 r. 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2022 rok (druk nr 49/17)

Dyrektor Wydziału ZiSS Beata Pawlicka przedstawiła projekt uchwały z uwzględnieniem 
zmian w zakresie ochrony zdrowia i pomocy spolecznej.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (1) Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska
BRAK GŁOSU (1) Anna Rożek
NIEOBECNI (1) Bożena Hołowienko

– zapoznanie się z informacją o wykonaniu budżetu Miasta Słupska za I półrocze 2022 r.
Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku zapoznała się i przyjęła 

do wiadomości ww. sprawozdanie.

Ad pkt 5. Sprawy bieżące
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że Komisja zrealizowała 
porządek obrad.
Następnie zaprosił radnych na zapowiadany już wcześniej przejazd do Miejsko-
Powiatowego Magazynu Przeciwpowodziowego przy ul. Towarowej 9.
Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządziła insp. BRM Anna Lessnau

Przewodniczący Komisji

Wojciech Lewenstam
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